

Title (en)

Strip terminal for conductor wires of same polarity.

Title (de)

Anschlussleiste für Leitungsdrähte gleicher Polarität.

Title (fr)

Barrette de raccordement de fils conducteurs à une même polarité.

Publication

EP 0647992 A1 19950412 (FR)

Application

EP 94402035 A 19940913

Priority

FR 9311116 A 19930917

Abstract (en)

The terminal strip for connecting conductor wires of the same polarity is characterised in that it comprises, on the one hand, an elongate cradle (1) having a longitudinal post (leg) (6), a base-piece (5) and a series of slots (2) which are made in the said post and are open opposite the said base-piece and, on the other hand, a clamping clip (3) mounted so as to pivot on one of the ends of the cradle and covering the cradle and the wires positioned in the said slots. Application: earth-continuity terminal strip. <IMAGE>

Abstract (fr)

La barrette de raccordement de fils conducteurs à une même polarité est caractérisée en ce qu'elle comporte d'une part un berceau allongé (1) présentant un jambage longitudinal (6), une semelle (5) et une série de fentes (2) réalisées dans ledit jambage et ouvertes à l'opposé de ladite semelle, et d'autre part une pince de serrage (3) montée articulée sur l'une des extrémités du berceau et venant coiffer le berceau et les fils positionnés dans lesdites fentes. Application : barrette de continuité de masse. <IMAGE>

IPC 1-7

H01R 25/16; H01R 4/64

IPC 8 full level

H01R 4/48 (2006.01); **H01R 9/24** (2006.01); **H01R 4/64** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 4/48 (2013.01); **H01R 9/2483** (2013.01); **H01R 4/64** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] NL 6919228 A 19710624
- [A] GB 2242576 A 19911002 - SPENCER WILLIAM ARTHUR HORACE

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0647992 A1 19950412; EP 0647992 B1 19990127; AU 7155294 A 19950330; DE 69416232 D1 19990311; FR 2710196 A1 19950324;
FR 2710196 B1 19951020; NZ 264344 A 19961126

DOCDB simple family (application)

EP 94402035 A 19940913; AU 7155294 A 19940830; DE 69416232 T 19940913; FR 9311116 A 19930917; NZ 26434494 A 19940830